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 - Naš fudbalski klub je i ove godine beležio dobre rezultate. Poseta na utakmicama je izuzetna.
Nadamo se da ćemo naredne godine završiti lokale ispod tribina, postaviti stolice   i urediti
parking prostor ispred stadiona tako da će naš velelepni objekat zasijati punim sjajem. Isto tako
se nadamo da ćemo nastaviti sa uspesima i izboriti plasman u viši rang. Svim građanima
Starčeva želim srećne predstojeće praznike i da se i iduće godine, kao i do sad, radujemo
pobedama našeg fudbalskog tima.
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